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REQUEST
to provide technical and organizational information via WANO


Kozloduy NPP is asking to share your plant information regarded to the containment leak-tightness testing system.

Detailed questions: (in two languages)

	1. NPP/Organization:  Kozloduy NPP


	2. The topic of information request: Containment leak-tightness testing system 


	3. The goal of information request: Gaining Experience and Research about companies that design and manufacture licensed containment leak-tightness testing systems.


	4. Problem description: 
The operating lifetime of the current containment leak-tightness testing system has expired.


	5. Specific questions: 

1. What containment leak-tightness testing system do you use?

2. Who designed the system?

3. Who manufactured the system?

4. What is the duration of the test following containment pressure stabilisation?

5. Is the testing system capable of forecasting containment leak rates prior to test completion?

6. Has the testing system failed during containment leak-tightness tests resulting in retesting? 

7. Is it necessary to back up the measurement channels and hardware? 

8. Are the sensors permanently fixed within the containment, or is it necessary to install/replace them before testing and dismantle/collect them upon completion of the test?

9. What is the operating lifetime of the containment leak-tightness testing system you are using?

10. When was the containment leak-tightness testing system implemented?


	6. Request initiator / department: Plant Technical Support personnel Instrumentation and Control Systems Workshop, Process Measurements and Automation Section




Russian:


З А П Р О С
на получение технической и организационной информации
по линии ВАО АЭС


АЭС Козлодуй просит поделиться информацией по системе испытания герметической оболочки на плотность.

[bookmark: _GoBack]Конкретные вопросы :
(на двух языках)
	1. АЭС/Организация:  АЭС «Козлодуй»


	2. Тема информационного запроса: Система испытания герметической оболочки на плотность 


	3. Цель информационного запроса: Получение имеющегося опыта  и изучение опыта зарубежных АЭС и сбор информации для проектантов и производителей лицензированных систем испытания герметической оболочки на плотность.


	4. Описание проблемы: 
Експлуатационный ресурс системы испытания герметической оболочки на плотность исчерпан.


	5. Конкретные вопросы:

1. Какую систему испытания герметической оболочки на плотность вы используете?

2. Кто проектировал систему?

3. Кто произвел систему?

4. Сколько времени длится испытание после стабилизации давления в герметическом объеме?

5. Есть ли у системы испытания возможность давать предварительно прогнозное значение пропусков из герметической оболочки, до окончания испытания?

6. Дефектировала ли система испытания во время проведения испытаний герметической оболочки на плотность таким образом, что приходилось повторять испытания? 

7. Необходимо ли резервировать измерительные каналы и аппаратное обеспечение системы испытания? 

8. Расположение сенсоров в герметическом объеме стационарное или необходимо до проведения испытания их установить/переместить, а после испытания демонтировать/убрать?

9. Каков эксплуатационный ресурс системы испытания герметической оболочки на плотность, которую Вы используете?

10. Когда система испытания герметической оболочки на плотность введена в эксплуатацию?


	6. Подразделение – инициатор запроса: Служба инженерной поддержки цех «Системы контроля и управления», сектор «Технологические измерения и автоматика» 



Bushehr NPP Answers and Recommendations in this regard:
Ответы и рекомендации АЭС Бушер в этой связи:

1— 

2—

3—

4—

5—

6—

7—

8—

9—

10--


**- Specific descriptions, recommendations and comments:

--
--
--
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